
esport
UNA ESPORTISTA

L'ANGELES BOYERO CRUZ és pel
que escriu aquestes ratlles sinó la millor,
sí l'esportista més important que tenim a
la nostra ciutat, i això queda clarament
reflectit en l'entrevista que segueix, i on
veureu que és la 1.® olímpica ganxona, ja
que participà l'any passat a l'Olimpíada
per a Minusvàlids que se celebrà als Pa'í-
sos Baixos.

—On vas néixer?

—Vaig néixer a Girona.
-T-Ouina edat tens?
Tinc 17 anys.
—Què estudies actuaiment?
—Estudio COU.
—Quins esports practiques?
—La natació.
—Quan vares començar a practicar

decididament ia natació?
—Ara fa uns 5 anys.
—Quan vares participar per prirher

cop a una competició?
—Fa uns 5 anys, quan vaig anar a uns

campionats que es feren a Madrid.
—Or? assolires eis teus primers

triomfs?
—A unes competicions que es feien a

l'Hospital Sant Rafael de Barcelona.
—Ens pots esmentar alguna de les

competicions en què has participat?
—Entre altres: Campionats d'Espanya

de Natació per a minusvàlids. Torneig de
les Vuit Nacions a Holanda, Jocs Mun¬
dials a Anglaterra, i el 1980 a l'Olimpíada
per a disminu'íts físics que se celebrà a
Holanda.

—Parla'ns dels teus èxits mès impor¬
tants.

—A Holanda vaig guanyar 4 medalles
d'or, a Anglaterra 2 d'or i una de bronze.
També tinc diverses medalles dels cam¬

pionats d'Espanya.
—Com olímpica vares visitar fa pocs

dies ai Rei Joan Carles, què et va semblar
aquest acte i què us digué el rei?

—Fou un acte molt curt, només durà
uns 10 minuts. El Rei ens preguntà coses
sobre la nostra vida esportiva i es mostrà
preocupat pels problemes dels minusvà-
lids'i la seva adaptació a la societat.

—Qn i quan entrenes?
—Els entrenaments els faig a la pis¬

cina «La Fosca» de Palamós. Hi vaig
quan tinc temps i em preparo per les
proves que fie de fer en les futures com¬
peticions.

—Et seria millor entrenar a St. Feliu?
—Sí, ja que podria dedicar-hi més

temps.
—El passat mes de març se celebrà la

"Setmana del Deporte Escolar», ¿es va¬
ren posar en contacte amb tu els organit¬
zadors per a participar en algun dels
actes?

—No oficialment mai m'han dit res a

Sant Feliu.
—Com veus l'esport ganxó en gene¬

ral?
—Trobo que falten instal·lacions, i so¬

bretot una piscina coberta.
—Quines són les perspectives pel

futur?
—•Ara s'ha format la secció gironina de

la Federació de l'Esport per a Minusvà¬
lids, i tinc lapossibilitatd'anaraentrenar
a Girona però això depèn del que faci
l'any proper. Del tema competicions t'he
de dir que aniré al Campionat de Catalu¬
nya amb l'equip de l'Hospital St. Rafael
del qual formo part, i el mes de juliol hi ha
els Campionats Nacionals de Saragossa,
i d'allí sortirà la selecció que anirà als
Mundials d'Anglaterra el proper estiu.

Fins aquí les opinions de l'Angeles, es¬
perem que d'ara endavant tingui un lloc
destacat dins de l'esport ganxó, i que el
seu esforç i voluntat demostrin que l'es¬
port no s'ha de cobrir de moltes coses
supèrflues com passa tot sovint.

PEP

INICI A UN ESPORT

L'activitat sub-aquàtica ès un
dels esports menys coneguts, i la
causa ès que la seva pràctica no
comporta la presència d'un públic
que animi i aplaudeixi els competi¬
dors.

La seva divulgació ès per tant
mès dificultosa I exigeix una dedi¬
cació especial de les entitats que
apleguen els practicants d'a¬
questa activitat. És per aixó que el
Centre d'Activitats Sub-
Aquàtiques Costa Brava iniciarà
un curset per a ia correcta pràctica
de ia natació sota-aigua a pulmó
lliure, amb ei qual hom pretén do¬
nar unes bases de coneixements

pràctics a nois i noies entre dotze i
catorze anys, interval d'edat mès
adient per a aprendre el que s'ha
de saber en natació sub-aquàtica.

És evident que un curs d'aquest
tipus no pot dur-se a terme sense
ia cooperació de persones i enti¬
tats que d'una manera desinteres¬
sada, ofereixen el seu temps, els
seus coneixements o les seves in-
tai iacions, com ès ei cas del Cam¬
ping Riembau de Platja d'Aro que
posa a disposició del C.A.S.C.B. la
seva excel·lent piscina, ei Nou Ca¬
sino La Constància que permet de
fer sessions de divulgació en els
seus locals, o eis membres del
Centre que faran de monitors al
curset. No cal dir que en els profes¬
sors dels diversos centres d'ense¬
nyament ei C.A.S.C.B. hi ha trobat
ia imprescindible col·laboració per
a oferir el curset ais alumnes. En
total se n'hi han apuntat uns qua¬
ranta.

El Centre d'Activitats Sub-

Aquàtiques voldria cridar l'atenció
de les Autoritats en general i, natu¬
ralment, en primer lloc del nostre
Ajuntament, vers el fet que Sant
Feliu no disposi de cap piscina pú¬
blica, element Indispensable per a
la pràctica continua d'un dels es¬
ports complets si n 'hi ha, com ès la
natació. No ens correspon de fi¬
car-nos en valoracions pel que fa a
alicients per als visitants, sinó en la
utilitat que per ais veins de Sant
Feliu de qualsevol edat, peró en
primer Hoc del jovent i ia infància,
significaria ei disposar d'aquest
equipament. Al marge del nostre
interès concret per la nostra afec¬
ció, creiem que una piscina pú¬
blica a Sant Feliu ha d'estar entre
els objectius ciutadans que vénen
immediatament desprès dels de
primerissima necessitat.

Ei C.A.S.C.B. igualment com
està disposat a muntar i donar
aquest curset a una piscina que
ens deixen, ho està a totes les coi-
laboracions que poguessin portar
a aquesta finalitat: una piscina pú¬
blica per ai poble de Sant Feliu.
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